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Tisztelt Elnök Asszony !

„Igazságosnak tartja Ön, hogy évről évre a főváros kapja a támogatott útfelújítások 65 %-
át? címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Molnár Csab a
közlekedési és hírközlési miniszterhez .
Válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !
Már lassan megszokhatnánk, de minden év végén a következ ő év költségvetésének
elfogadásakor reménykedünk abban, hogy az előterjesztő felhagy azzal, hogy aránytalan
kedvezményeket biztosít a fővárosnak . Abban bízunk, hogy egyszer végre észreveszi, hog y
nem csak Budapest létezik, és még néhány megyeszékhely, illetve nagyobb város, hane m
vannak szép számmal kisvárosok, községek és falvak is, ahol emberek közlekednek .
A 2009-s költségvetés azonban nem szakít a hagyományokkal, és a támogatott útfelújításo k
elkülönített keretből 65 %-át biztosítja Budapestnek, 25 %-át a megyeszékhelyeknek, és 1 0
%-át az összes többinek. Nos ezen „összes többi” nevében jelzem, hogy arcátlanság ezt a z
arány továbbra is fenntartani, fő leg úgy, hogy a főváros lassan összes közszolgáltató cégét á t
lehetne írni a Magyar Állam, azaz az adófizetők nevére, mert bármennyi adóssága lehet, a
kormány mindig helytáll helyette, és a segítségére siet . Lehet itt gazdálkodni úgy is ahogy
sikerül, a vezetői prémium feltétel valahogy mindig teljesül, ha meg nagy a gond, akkor jön a
mentőcsomag. Az utak, pedig vidéken is romlanak, s őt lehet az Ön köreiben meglepő, hogy
sok esetben még ki sem épültek.
Nem kérünk mi vidékiek soha mást, mint arányosságot és mértékletességet, egyenlő
bánásmódot, s ő t arra is képesek vagyunk, hogy kivárjuk a sorunkat .
Kérdezem miniszter úrtól :
- Kíván-e változtatni a kialakult gyakorlaton, egyszer űbben fogalmazva Ön is úgy látja, hogy
a vidéki embernek még mindig kell várni a sorára?

Írásbeli kérdés



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.
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